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П Р О Т О К О Л  №  36 
 

Днес, 25.02.2025 г. се проведе заседание на Научния съвет на НИГГГ. 
Присъстваха: чл.-кор. Димчо Солаков, чл.-кор. Костадин Ганев, проф. д-р Георги 

Железов, чл.-кор. Николай Милошев, чл.-кор. Даниела Йорданова, проф. д-р Георги 
Гаджев, проф. д-р Стоян Недков, доц. д-р Борислав Андонов, доц. д-р Петя Трифонова, 
доц. д-р Мария Аврамова, доц. д-р Лилия Димитрова, доц. д-р Ирена Александрова, доц. 
д-р Пламена Райкова-Цанкова, проф. д-р Николай Димитров, проф. д-р Мила Атанасова-
Златарева, доц. д-р Цветан Коцев, доц. д-р Велимира Стоянова, доц. д-р Александра 
Равначка, проф. д-р Надежда Илиева, доц. д-р Десислава Вараджакова, доц. д-р Емилия 
Черкезова, доц. д-р Мариан Върбанов, доц. д-р Крася Колчева, гл.ас. д-р Румяна Божилова 
(млад учен със съвещателен глас). 

Отсъстваха: проф. д-р Диана Йорданова, доц. д-р Петър Ножаров. 
Списъчният състав на НС е 25 души. На заседанието присъстваха 23 от тях.  
 
Председателят на НС чл.-кор. Димчо Солаков откри заседанието със следния 

дневен ред:  
1. Вземане на решение за назначаване на докторант, отчислен с право на защита, на 
академична длъжност "асистент" в секция ГИС. 
2. Разни. 
 
Дневният ред беше поставен на гласуване и приет единодушно от присъстващите. 
 

По точка 1 от дневния ред:  
 Председателят представи доклад (вх. № 106/04.02.2025 г.) от проф. Георги Железов 
относно назначаване на длъжност „асистент“ на Ваня Стойчева, съгласно чл. 47 ал. 10 от 
Правилника за приложение на ЗРАСРБ в НИГГГ-БАН. 
 Проф. Стоян Недков уточни, че Ваня Стойчева е отчислена с право на защита, 
считано от 01.02.2025 г. Предлага се да бъде назначена според изискванията на чл. 47 ал. 
10 от Правилника за приложение на ЗРАСРБ в НИГГГ-БАН на трудов договор за срок не 
по-дълъг от 2 години. Ваня е започнала работа в секция ГИС отдавна, първо като стажант 
по програма „Студентски практики“, после като специалист с висше образование, а след 
това като редовен докторант. По време на докторантурата, а и сега, тя работи по 4 
различни проекта. Напълно е интегрирана в секцията и се е оформила като изследовател с 
конкретна тематика. 
 Председателят постави на гласуване предложението за назначаване на Ваня 
Стойчева на длъжност „асистент“ съгласно чл. 47 ал. 10 от Правилника за приложение на 
ЗРАСРБ в НИГГГ-БАН за срок не по-дълъг от 2 години и то беше единодушно прието. 
 
По точка 2 от дневния ред: 
1. Председателят представи за обсъждане и приемане на списъка с теми на вътрешно-
институтски проекти по бюджетна субсидия и даде думата за изказвания. 
 Чл.-кор. Димчо Солаков предложи да се прецизира темата на проекта с 
ръководител доц. Лилия Димитрова – да се формулира по-кратко. 

Доц. Петя Трифонова каза, че според нея на Директорски съвет е решено 
институтските проекти да бъдат изследователски, а не мониторингови и по тази причина 
не е предложила проект за оперативната дейност в ГМО Панагюрище. 

Директорът каза, че основните мониторингови дейности на НИГГГ на всяка цена 
трябва да фигурират в бюджетните проекти, но те трябва прецизно да се формулират. 

Доц. Петя Трифонова предложи да се включи проект за анализ на данните от ГМО 
Панагюрище. 
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Директорът предложи ако е необходимо да се преформулират проектите. 
Проф. Стоян Недков каза, че в секция ГИС има дискусия по проекта за монография 

и атлас на България. Първата част – монографията – е почти изпълнена. По отношение на 
следващата част – разработване на национален атлас – в секция ГИС нямат ресурс за 
такава задача, тъй като работят по 4 международни проекта. 

Проф. Георги Железов изтъкна, че проектът е общоинститутски, по него работят 
хора от всички департаменти, картите са на 80-90% готови и трябва работа по 
стилизирането им. Той категорично не се съгласи, че департамент География няма 
капацитет за този проект. 

Директорът предложи да се направят допълнителни уточнения по темите. В срок 
до 14.03.2025 г. да се подадат всички проекти с тема, анотация, ръководител, екип и срок, 
проф. Стоян Недков да ги обобщи и до края на месец март да бъдат внесени за гласуване в 
НС. 

Направеното предложение беше единодушно прието от НС.  
 
2. Председателят представи конспект за специализиран изпит за докторант в задочна 
форма на обучение по научна специалност „Хидрология на сушата и водните ресурси“. 
 С гласуване НС единодушно одобри предложения конспект. 
 
3. Доц. Александра Равначка информира, че на сайта на ЦО-БАН са качени 
специализираните докторантски курсове и помоли да бъдат прегледани за неточности. 
 
4. Доц. Петя Трифонова предложи да се разгледа процедурата по защита на 
дисертационния труд на Мила Атанасова-Златарева заради сигналите, постъпили по нея. 
Чл.-кор. Костадин Ганев каза, че НС няма отношение към процедурите за присъждане на 
научни степени. Проф. Георги Железов информира, че за днес е насрочено заседание на 
Научното жури по процедурата, на което ще бъде взето решение за наличието или липсата 
на плагиатство в дисертацията. 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието. 
 
 
 
 
Водил протокола:     Председател: 
 
  /Ж. Михайлова/     /чл.-кор. Димчо Солаков/ 


